
Referat fra bestyrelsesmøde den 7.11.2021 

Konstituering efter generalforsamling i august 

Henrik og Susanne udtræder efter eget valg af bestyrelsen. Vi har valgt ikke at vælge nye medlemmer til 

bestyrelsen pga. foreningen nuværende antal medlemmer.  

Jørgen Kaad fortsætter som formand 

Brian Skov næstformand 

Tove Steengaard kasserer  

Karl Bo Jensen 

Jan Åkerlind 

Britta Madsen– midlertidig sekretær 

Revisor / rev. Supp.   Flemming Kock/ Thomas Hansen 

 

Diverse udvalgsposter 

Husudvalg    - Jan og Britta 

Teknikudvalg    - Karl Bo og Brian 

Økonomi    - Tove og Jørn 

Sponsorudvalg  - Brian og Britta 

Pr. Udvalg   - Brian, Karl Bo og Jørn 

Turneringsudvalg   - Karl Bo 

Status på flytning – Alt fungerer nu fint kaffemaskine flyttet. Toilet rengøres via kommunen. Egne lokaler 

rengøres på foreningens regning. 

Der er dog en udfordring pt med varme reguleringen. Briane kontakter Charlotte for at høre hvornår det er 

afklaret samt sætter den ønskede temperatur til ca. 21 grader 

Juleafslutning  er nu åben for tilmelding til henholdsvis Brian fsa torsdage og Karl Boe mandage.  Onsdag ?? 

Ligeledes er der via vores hjemmeside mulighed for tilmelding til årets store begivenhed, 

champagneturneringen, hvor vi håber på at se mange af vores medlemmer til en helt anderledes aften. 

Torsdag Blå, handicap over 27. Her åbnes der for tilmelding efter jul. Vo håber på at nogle af vores nye 

spillere, vi har 10 personer, har lyst til at være med, men også gerne andre medlemmer. Prisen vil blive 

beregnet i forhold til nuværende satser, dog alene for et halvt år. (kr.  o – 100 -150) 

Er der spørgsmål eller ideer er bestyrelsen altid til rådighed for en dialog. 

Næste møde den 16.1. 2022 kl. 13 på kasernen.  


